
 
Van: A. Kirmiziyuz   
Verzonden: woensdag 13 februari 2019  
Onderwerp: Verhuizing Poli Zuid 

 
Geachte College, 
 
Helaas is de informatie ons bereikt dat de Poli Zuid dicht gaat. 
 
Wij als bewoners van Arnhem Zuid, wij maken regelmatig gebruik van Poli Zuid, als deze 
gaat verhuizen hebben wij een groot probleem. 
 
Daarom willen wij graag dat de Poli Zuid blijft. 
 
Met vriendelijke groeten, 
A. Kirmiziyuz 
 
 

 



Geachte heer/ mevrouw van de gemeenteraad, 
 
Als inwoner van Arnhem‐Zuid heb ik met stijgende verbazing gelezen over de plannen van Rijnstate 
om de polikliniek in Arnhem‐Zuid te sluiten en  
Een nieuwe te bouwen in de gemeente Overbetuwe, in Elst.  
Waarom? In Oosterhout Nota bene staat er al een kliniek! 
‘Maar, wij, de bewoners in Arnhem‐Zuid, dan?’. 
Stel: je woont hier, in zuid. Je bent behoevend van de kliniek. Je bent helaas niet zo best meer te voet 
en je komt met het OV of Speciaal vervoer of je wordt gebracht door iemand.  
Ideaal! , zo’n kliniek in de buurt!  En volstrekt logisch ook, in een middelgrote stad als Arnhem.  
Want deze kliniek dient maar liefst 75.000 mensen! Deze mensen zijn met een verhuizing naar 
Overbetuwe aangewezen op; óf het ziekenhuis Rijnstate, met zijn wachttijden en peperduur 
parkeren. Óf op Overbetuwe, in beide gevallen brengt dat langere reistijd met het toch al dure OV 
met zich mee, meer veel gedoe met speciaal vervoer. Voor velen zullen dit nog meer kosten en leed 
met zich mee brengen, waar ze het toch al moeite meen hebben om elke maand rond te komen. 
Maar vooral ook (waar ik in de berichten niets over hoor); ‘Behoud ik mijn behandelaar die ik nu heb, 
verhuist die mee naar Overbetuwe?  
Of moet ik weer opnieuw nieuw kennis maken en een vertrouwensband opbouwen met een nieuw 
gezicht?. 
 
Kortom: in mijn ogen geeft dit ongelofelijk veel leed voor de inwoners van Arnhem‐Zuid.  
Onnodig leed want er kan zonder al te veel moeite (in vergelijking met de huidige plannen) een 
polikliniek in Arnhem‐Zuid staan.  
Een grotere kliniek (de wens van Rijnstate)  en met meer parkeergelegenheid, en óók met een goede 
busverbinding en alle benodigde faciliteiten. 
Het OHRA‐gebouw staat half leeg, aan de Groningensingel staan meerdere gebouwen die ervoor in 
aanmerking zouden kunnen komen, en als het met alle geweld nieuwbouw moet zijn dan kan dat 
prima op de plek waar het bejaardentehuis Vredenburg stond (braakliggend terrein) of voor de 
Rijnhal. Ik kan als simpele ‘leek’ zo al zeker drie pracht‐locaties opnoemen, maar de gemeenteraad 
zegt ze niet te kunnen vinden? 
Heeft de gemeente Arnhem dan wel (goed genoeg) gezocht? In mijn ogen niet. 
Met als trieste gevolg dat Rijnstate dan maar zich genoodzaakt ziet een poli buiten Arnhem, in Elst, 
neer te zetten.  
Rijnstate heeft de gemeente Arnhem de kans gegeven en de wens uitgesproken in Arnhem te blijven, 
maar de gemeenteraad wil geen poli in Arnhem‐Zuid lijkt het wel. 
Naar mijn idee heeft de gemeenteraad dus niet goed zijn werk gedaan en met dit mailtje wil ik tegen 
de gemeenteraad zeggen: 
Een polikliniek hoort bij Arnhem‐Zuid en moet in Arnhem‐Zuid blijven! 
Dus heren en dames van de gemeenteraad; Sta op voor Arnhem‐zuid en hun 75.000 inwoners die U 
vertegenwoordigd en kom met een overtuigende locatie en plannen. 
Doe uw huiswerk gegeven door Rijnstate en door uw bewoners nog eens over en kom met een 
goede locatie, want dit is mogelijk.  
Zet u in voor Arnhem‐Zuid!   
DE POLIKLINIEK IN ARNHEM‐ZUID MOET BLIJVEN! 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Ferrie van Leeuwen, bezorgde inwoner van Arnhem‐Zuid 
 
 



Van: Hans Bonet  
Verzonden: maandag 11 februari 2019  
Onderwerp: Poli zuid verplaatsen 

 
Ik zie af van het bijwonen van de vergadering over verplaatsen Poli Zuid, maar ben erop tegen 
verplaatsen naar Elst, 
J.C.J. BONET 
 



 
Van: Jan Anneveld  
Verzonden: vrijdag 8 februari 2019  
Aan: Raadsleden Arnhem  
Onderwerp: Behoud Rijnstate Arnhem Zuid. 
 
 
Geachte Raadsleden, 
 
Het is toch bij de zotte dat Poli Arnhem‐Zuid moet sluiten. 
Vrijdagmorgen nog in Poli Zuid geweest alles ziet er nog perfect uit, zelfs personeel vindt het 
belachelijk, pure kapitaalvernietiging. 
Doordat de Gemeente Arnhem te soft was  in de onderhandelingen gaat de  Poli nu naar Elst, 
bedankt Arnhem. 
Helaas ben ik verhinderd. 
M.vr.gr. Jan Anneveld. 
 

 



 
‐‐‐‐‐Oorspronkelijk bericht‐‐‐‐‐ 
Van: Piet Kerstens  
Verzonden: maandag 11 februari 2019  
Onderwerp: Poli Zuid 
 
Poli Zuid moet blijven. 
Succes, Piet 

 



Van: Peter van vught  
Verzonden: maandag 11 februari 2019  
Onderwerp: Poli Zuid 

 
Geachte Raadsleden, 
 
Ik kan komende woensdag helaas niet aanwezig zijn bij de Raadsvergadering, daarom laat ik 
u nu alvast weten dat ik voor behoud van de poli in Arnhem Zuid ben. 
 
Vriendelijke groeten  
 
Peter van Vught  
 



Van: Reinder Schoen  
Verzonden: woensdag 13 februari 2019  
Onderwerp: poli-zuid 
 
L.s., 
Poli-Zuid moet blijven, 
Vriendelijke groet, Reinder Schoen. 
 



Van: wim jansen  
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019  
Onderwerp: Poli Zuid 
 
 
L.S. Ik verzoek u zeer dringend te zorgen voor behoud van de Poli Zuid aan de Marga Klompelaan in 
Arnhem Zuid ten behoeve van de inwoners in Arnhem Zuid en omstreken. Vriendelijk groetend, wim 
jansen te arnhem. 
 



Van: Eef en Riet   
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019  
Onderwerp: poli‐zuid 

 
Er is maar EEN OPLOSSING.  blijven WAAR DIE NU IS. 
 



Van: nieuwenhuyzen   
Verzonden: vrijdag 8 februari 2019  
Aan: Raadsleden Arnhem  
Onderwerp: poli zuid 

 
 
Heren van de gemeenten gebruik Uw verstand en laat POLI-ZUID voor al onze 
75.000 mensen bestaan. 
  

F L Nieuwenhuijzen. 



 
Van: Bertbrinkhorst   
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019 11:40 
Onderwerp: Poli Arnhem Zuid 
 
L.S, 
 
Poli Arnhem Zuid moet blijven. 
 
Groeten, 
Fam. Brinkhorst  

 



Van: Hans Degen  
Verzonden: maandag 11 februari 2019  
Onderwerp: POLI ZUID 

 
Beste raadsleden. 
  
Wij zijn voor het behoud van poli zuid ,als alternatief is het Ohra gebouw uitermate geschikt. 
Goede parkeer gelegenheid en bereikbaarheid met bus. 
Laat ons niet in de steek gemeente Arnhem. 
  
Veel succes. 
  
Willy en Hans Degen 
 



Van: lenie looijen 
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019  
Onderwerp: poli‐zuid 

 
ik ben boos dat de poli‐zuid dicht gaat dat willen wij niet het is wel erg ver waar wij dan naar 
toe moet wij wonen  in rijkerswoerd  dat is voor ons dichtbij en ook voor de ouderen 
mensen en ook voor de invalide mensen het is ook voor hen dichtbij niet dat wij naar Elst of 
naar het het hoofdgebouw in Arnhem dat is voor ons te ver  voor ieder die hier wonen  
 
 
de groetjes van fam.Looijen uit Arnhem Zuid 
 



Van: Ellen en Sytze van der Werff 
Verzonden: maandag 11 februari 2019  
Onderwerp: Polizuid 

 
Wij zijn sterk tegen het verhuizen van de Poli Zuid naar Elst.  Deze vermaledijde stap staat 
helemaal in het teken van de commercie.   
Met vriendelijke groet, 
S. en E. van der Werff‐Weich 
 



 
Van: Jacques Deen  
Verzonden: woensdag 13 februari 2019  
Onderwerp: Poli Zuid 
 
L.S., 
 
Van de SP heb ik vernomen dat de directie van het Rijnstate Ziekenhuis de polikliniek in 
Arnhem Zuid wil sluiten……! 
ONBEGRIJPELIJK…..!  
Het behoeft eigenlijk geen ENKEL betoog om te beseffen dat het voor ongelooflijk veel 
patiënten in Arnhem Zuid van groot belang is dat de POLI ZUID gewoon BLIJFT ! 
Het spaart voor ALLE patiënten niet alleen tijd, maar ook veel energie, dus uiteraard begrijpt 
U het BELANG. 
Ik wil er toch wel HEEL GRAAG van uitgaan dat u met elkaar het belang van de patiënten 
voorop blijft stellen. 
 
Alle goede IN- DOORzichten gewenst bij het nemen van dit soort levenskwaliteits-bepalende 
beslissingen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jacques Deen 
 
 
 

 



Van: Leo de Kraker  
Verzonden: vrijdag 8 februari 2019  
Aan: Raadsleden Arnhem  
Onderwerp: Poli Zuid 
 
Geachte dames en heren, 
 
Als inwoners van Arnhem‐Zuid doen wij een dringend beroep op u te voorkomen dat Poli Zuid 
gesloten wordt en/of verplaatst naar Elst. 
Met dank en vriendelijke groet, 
L. de Kraker en J.J de Kraker‐Oosterhof 
 
 



 
 
Van: Ansje Paul  
Verzonden: maandag 11 februari 2019  
Aan: Raadsleden Arnhem < 
Onderwerp: Sluiten poli Arnhem Zuid 

 
Raadsleden, graag geen sluiting van poli Arnhem Zuid. Moet er regelmatig zijn. Omslachtig 
om dan naar Elst te moeten uitwijken zoals u plannen liggen. Met vriendelijke groeten, Ans 
Gerritsen-Paul  
 



Van: Betty Hendriksen  
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019  
Onderwerp: Behoud Poli‐zuid 

 
Mijn man en ik maken vaak gebruik van de poli-Zuid en we zouden het een groot gemis 
vinden als deze zou verdwijnen. 
 
Betty Pool-Hendriksen  
 
 



Van: Bertha van Boven  
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019  
Onderwerp: Poli Zuid 

 
Geachte leden, 
 
Ik wil graag dat de polikliniek in Arnhem Zuid blijft. Ik zou zelfs graag willen dat deze 
uitgebreid wordt met een spoedeisende hulp. Van Zuid naar Noord zijn we toch afhankelijk 
van de bruggen en die kunnen een obstakel zijn. De omgeving van Station Elst is toch echt 
een stap te ver. 
Ik denk dat de Schuijtgraaf wel mogelijkheden biedt. Dat heeft tevens het voordeel dichtbij de 
A50 te liggen, wat gunstig kan zijn. Ik hoop dat u het college weet te overtuigen. 
 
vriendelijke groeten, 
Bertha van Boven 
 



Van: hetty schreur  
Verzonden: dinsdag 12 februari 2019  
Onderwerp: Behoud poli zuid 

 
Beste raadsleden, 

Omdat ik niet persoonlijk aanwezig kan zijn wil ik bij deze mijn stem uitbrengen voor het 
behoud van poli zuid in Arnhem Zuid. 
Dit is echt noodzakelijk voor iedereen in Arnhem Zuid en omstreken. 
En laten we vooral onze bejaarden medemens niet vergeten. Voor deze mensen is het 
helemaal een noodzaak. 

Met vriendelijke groet 
Hetty Schreur 

 



Van: Martine Holterman  
Verzonden: woensdag 13 februari 2019  
Onderwerp: Actie voor behoud poli Arnhem Zuid 13‐02‐2018 

 
Beste Raadsleden, 
 
Poli Arnhem Zuid moet behouden blijven! 
Sluit geen poli's en HAP,! 
 
Martine Holterman 
 



Van: sonja Kamp van de  

Verzonden: maandag 11 februari 2019  

Onderwerp: Behoud Poli Zuid 

 
Beste mensen ik ben TEGEN de sluiting  van Poli Zuid 

Maar kan woensdag niet aanwezig  zijn  

 

Sonja van de Kamp  

 

 

 



Van: suusjuh 1983  
Verzonden: vrijdag 8 februari 2019  
Aan: Raadsleden Arnhem 
Onderwerp: Poli zuid 

 
Geachte dames en heren 
 
De voornemens om poli zuid te verplaatsen naar elst is geen goed idee 
Er zijn veel mensen in arnhem zuid die om gezondheidsredenen of leeftijd niet zomaar naar 
elst kunnen  
Ik ben moeder van een prachtig meisje van 4 die helaas longpatientje is en allergieen heeft 
Zij moet zeer regelmatig naar poli zuid voor longfotoos en bloedprikken  
Ik ben zelf chronisch ziek en dus niet zo mobiel  
Daarnaast zijn de kosten van het openbaar vervoer erg hoog. 
Als je zoals wij van leefgeld moet rondkomen en voedselbank hebt, zijn de ov kosten bijna 
niet te doen. 
Wij wonen in rijkerswoerd en poli zuid is voor mij als minder valide met een longpatientje 
van 4 net haalbaar lopend of op de fiets . 
En zo zijn er met mij nog vele andere mensen die niet mobiel genoeg zijn om naar elst te 
gaan  of die finacieel de kosten voor OV niet kunnen dragen. 
Er zijn ook genoeg mensen die net als wij ook geen netwerk om zich heen hebben met 
mensen die evt zouden kunnen rijden met een auto . 
Daarom moet poli zuid gewoon blijven waar hij is en niet verhuizen naar elst. 
Hier worden veel patienten die vaak bij poli zuid moeten komen de dupe van. 
Met als gevolg dat mensen wellicht niet op tijd naar hun huisarts gaan bij klachten waarvoor 
verder onderzoek nodig is . 
Met vriendelijke groet  
 



 
Van: Umit Senyer 
Verzonden: woensdag 13 februari 2019  
Onderwerp: Poli zuid 
 
Geachte raadsleden, 
 
Poli‐Zuid is van belang voor Arnhem‐Zuid en dient behouden te blijven. De gemeente moet er alles 
aan doen om ervoor te zorgen dat de polikliniek in Arnhem‐Zuid blijf.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ümit Şenyer 
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